Table A21: Accident and Emergency and Out-patient Services Attendances 2006 to 2010

表A21: 二零零六年至二零一零年的急症室及門診服務的到診人次

	2006	2007	2008	2009	2010
Department of Health ⁽¹⁾ 衞生署 ⁽¹⁾					
General out-patient attendances ⁽²⁾ 普通科門診到診人次 ⁽²⁾	664 173	670 706	714 474	683 679	657 716
Other out-patient attendances 其他門診到診人次	6 835 709	6 576 295	6 490 715	6 477 286	6 273 818
Hospital Authority hospitals 醫院管理局轄下醫院					
Accident and emergency attendances ⁽³⁾ 急症室到診人次 ⁽³⁾	2 028 569	2 073 443	2 115 630	2 200 540	2 224 220
General out-patient attendances ⁽⁴⁾ 普通科門診到診人次 ⁽⁴⁾	4 893 528	4 774 703	4 929 886	4 703 732	4 836 015
Specialist out-patient attendances ⁽⁵⁾ 專科門診到診人次 ⁽⁵⁾	7 653 645	7 595 069	7 733 079	8 128 068	8 445 575
Family medicine specialty clinic attendances ⁽⁶⁾ 家庭醫學專科診所到診人次 ⁽⁶⁾	191 753	204 321	225 042	267 633	280 326

Notes: (1) Figures include doctor consultations, injections, dressings and accident and emergency.

- 註: (1) 數字包括醫生診視、注射、敷藥及急症的人次。
 - (2) Figures include all hospitals in Correctional Institutions with services provided by the Department of Health.
 - (2) 數字包括懲教機構內所有由衞生署提供服務的醫院。
 - (3) Accident and emergency attendances include first and follow-up attendances.
 - (3) 急症室到診人次包括首次求診及覆診。
 - (4) General out-patient attendances refer to cases seen by doctors.
 - (4) 普通科到診人次指由醫生診治的個案。
 - (5) Specialist out-patient attendances include allied health outpatient attendances but exclude follow-up consultations provided by the Medical Social Service Department of the Authority. Figures from April 2006 onwards also exclude joint clinic consultations provided by the Optometry & Orthoptics Department with doctors.
 - (5) 專科門診到診人次包括專職醫療門診人次,但不包括局內醫務社會工作部的跟進個案。二零零六年四月及以後的數字也不包括視光及視覺矯正部門與醫生匯診的個案。
 - (6) As from December 2005 onwards, "Integrated clinic" has been renamed as "Family medicine specialty clinic".
 - (6) 由二零零五年十二月起,「綜合診所」已改名爲「家庭醫學專科診所」。